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V E R Z O N D E N 0 ĩ 9 11 
Geachte raad, 

Op 1 november 2017 is in het Presidium van de Twenteraad afgesproken dat wij u 
informeren over de evaluatie van de Regeling Regio Twente. 

Aanleiding 

Eén van de nieuwe elementen in de vernieuwde samenwerking binnen Regio Twente die per 
1 januari 2016 is gestart, is het een keer per 4 jaar houden van een evaluatie. Dit is 
vastgelegd in de Regeling Regio Twente. Deze evaluatie van de samenwerking vindt plaats 
aan het eind van elke zittingsperiode van de gemeenteraad. 

Wij zijn van mening dat de huidige (tussen)evaluatie vooral een toekomstgerichte evaluatie 
is om uit te leren en bij te sturen, ook omdat de evaluatieperiode nu erg kort is om een 
volwaardige evaluatie uit te voeren. 

Onderzoek Kennispunt Twente 

Het dagelijks bestuur heeft Kennispunt Twente ingeschakeld om een onderzoek uit te 
voeren onder bij de samenwerking betrokken functionarissen, waaronder raadsleden. Dit 
onderzoek heeft inmiddels plaatsgevonden. De concept-resultaten worden op 14 november 
2017 door Kennispunt Twente voor een reflectie teruggekoppeld aan een 
vertegenwoordiging van diverse groepen die aan het onderzoek hebben deelgenomen. 
Twee leden van het Presidium van de Twenteraad nemen hieraan deel. 

Voorts worden de resultaten van het onderzoek voor een externe reflectie voorgelegd aan 
twee professoren van de leergang innovatie en regionaal bestuur van de Universiteit 
Twente. Dat zijn de heren M. Boogers en R. Torenvlied. 

Reductie bestuurlijke en ambtelijke overleggen 

Eén van de uitgangspunten van het rapport Robben is om focus te organiseren in het 
bestuurlijk overleg, ook om onnodige bestuurlijke drukte te vermijden. In de praktijk blijkt dat 
het aantal overleggen niet is verminderd en zelfs met de instelling van de 
bestuurscommissie Agenda van Twente en Het Twentebedrijf is vergroot. Ook komt het voor 
dat voorstellen in meerdere overleggen aan de orde komen. 
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Dit is aanleiding dat er, mede aan de hand van de resultaten van het onderzoek, onder 
leiding van de heer Robben met enkele burgemeesters een sessie wordt gehouden om via 
de methode lean te bezien of, en zo ja op welke wijze, zou kunnen worden gekomen tot een 
reductie van de bestuurlijke processen. 

Voorstel voor algemeen bestuur 
De resultaten van het onderzoek, de reflectie van de heren Boogers en Torenvlied en het 
resultaat van de sessie over de reductie van de bestuurlijke en ambtelijke overleggen 
vormen de input van het voorstel dat wij aan het algemeen bestuur voorleggen. 

Verdere proces 
In onze vergadering van 6 december 2017 bespreken wij het voorstel voor het algemeen 
bestuur. Dit voorstel wordt vervolgens aan de raden voorgelegd. Zij worden in de 
gelegenheid gesteld uiterlijk 15 februari 2018 hun zienswijze bij ons in te dienen. Op 7 maart 
2018 vindt besluitvorming in het algemeen bestuur plaats. 

Hoogachtend, 

Dagelijks bestuur, 
secretaris, voorzitter, 
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r.'G.R. Tamminga dr. G.O. van Veldhuizen 

Bijlage(n) 
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